
EMLÉKEZTETŐ 2023. 10. 30 

Kedves Klubtársak! 

A mai napon tizenhárman jöttünk a klub találkozóra. 

Résztvevők: 

BALÁS K, FEHÉR J. GY, BÖRZSÖNYI A, KONTA G, MÉHELY T, MOGYORÓSI G, 

NESZVEDA GY, NESZVEDA P, PINKE GY, PLECSKÓ J, PUSKÁS Á, PUSKÁS P, 

SÁRVÁRI M. A. 

A korán érkező ügyes klubtagok lebontották a kiállítás képeit és visszadobozolták a 

fotókat. 

Ezután N. Péter és P. Gyuri ellenőrizték a kiállítás szavazatainak érvényességét, majd 

Klári és Gitta kihúzták a nyertes szavazókat és a pótnyerteseket. Ezt majd az erről 

készült videón visszanézhetitek. (Operatőrök voltak: Puskás Ádám és Péter, Pinke Gy.) 

F. János kapcsolatának köszönhetően, a most lebontott kiállítás –egy része– tovább 

fog utazni, újra kiállítást szervezünk nekik. A helyszín Budapesten, egy VI. kerületi 

könyvtár emeleti galériájában lesz. A kiállítási fotók elhelyezésének módját János és 

Péter fogja egyeztetni a helyszínen. 

A képértékelés kapcsán Péter elmondta a tapasztalatait. Kérte, hogy legyünk 

pontosabbak mielőtt elküldjük a fotókat. Legyenek egységesen elmentve a képek, 

ügyelve a méretezésre, címre, monogramra, kiterjesztésre stb. A feltételeket 

ugyanolyan pontosan kell(ene) betartani, mint egy komoly pályázat esetén. (Ez így tét 

nélküli gyakorlás, tanulási folyamat.) 

N. Gyuri javasolta, hogy a Google driveon csináljunk egy közös könyvtárat, az 

elérhetőség útját megadják, és ide tölthet fel mindenki 3-3 képet kéthetente. Ez a 

megoldás sok olyan hibalehetőséget megelőzhet, amik a mostani fordulóban mind 

előjöttek. (Elsikkadt képek, az e-mail csoportos küldését nem mindenki tudta jól 

használni, stb. -a klubesten megbeszéltük.) 

Megnéztük az utoljára beküldött 3-3 képet, összesen 33 db-t. Péter rangsorolta őket, 

majd értékelte a képeket saját szempontjai alapján. 

A további képértékeléssel kapcsolatban több ötlet is felmerült. Egyeztettünk, érveltünk, 

értékeltük, megvitattuk. A beküldött képek kiállításra történő kiválasztásában nem volt 

egyetértés. Ez a téma kicsit most jegelve, a következő kiállítás csak jövő szeptemberben 

lesz. 

P. Gyuri és K. Gábor szerint jó lenne több szakmai véleményezés a készült képekről. Az 

is felmerült, hogy 1-1 klubtag képeit nézzük meg alkalmanként, és mindenki adjon 

visszajelzést. Erősítsük, hogy miért jó a képe, illetve kapjon építő kritikát is. 

F. János és többek szerint is kicsit elvesztünk a „mi lenne, ha így-úgy, amúgy lenne” 

témákban. A lényeg, hogy segítve elemezzük egymás képeit, okulva és tanulva belőlük. 

Az új számítógép megérkezett, a jelenlévők a rájuk eső hozzájárulást befizették. 

Aki kimaradt, befizetheti a következő klubnapok valamelyikén. 



A gépet N. Gyuri készítette fel a használatra. A Win. 11. előtelepített változatával 

érkezett, azt be kellett fejezni, és frissíteni kellett. Ezután a szükséges programok 

telepítése következett. Telepített programok: FastStone Editor, Gimp, Google Crome, 

K-lite codec pack. Nagy köszönet neki a szakértelméért és a munkájáért. 

A számunkra a Ház által biztosított projektor azonban sajnos nem kompatibilis vele, 

ezért elő kellett venni a régi gépet. Feladat, hogy az új géppel össze kell hangolni a 

projektort. (Vagy ezt, vagy egy másikat. Lehet, hogy egy új (másik) monitor/TV 

beszerzése sürgetőbb, mint gondoltuk???) Sütő Lajos, a Ház technikusa biztosan segít 

ebben a jövő héten. 

A régi számítógépet N. Péter felajánlotta (merthogy az ő tulajdona) egy szegénysorsú 

gyermeknek a tanulásához segítségül. Akinek van ilyen ismerőse, szóljon. 

 

Görbe Tamás pártoló tagunk jelezte, hogy ő is hozzá kíván járulni a géphez. 

Köszönjük szépen Neki, és az esetlegesen hasonlóképen cselekvő többi pártoló 

tagunknak is.  

Más: 

Évzáró klubestünkre 2023. december 11-én kerülhet sor. A 

részletekről addig még beszélünk, illetve a körlevelezésben is lesz erről szó. 

Az idén azután már nem lesz több klubest, hanem ezt követően 2024. január 
08-án találkozunk. 

Javaslatokat várok, hogy akarunk-e az idén 2024-es falinaptárat készíteni, az elmúlt 

évekhez hasonlóan??? 

 

Üdv: M. Gitta és N. Péter 

 

 

Fotó: Pinke Gy. 


